
On behalf of the local Organizing Committee from the International 
Sedimentological Congress (ISC) and the Chinese Sedimentological 
community, we cordially invite you to join the 21st ISC: A New Journey of 
Sedimentology: from the Pacific to the Himalayas. This conference will be 
held from August 22 to 26, in Beijing, China. Due to the COVID-19 pandemic, 
the conference will be held as a fully online event. 

Officially founded in Algiers in 1952, IAS (International Association of 
Sedimentologists) is an international academic organization for sedimentology, 
with about 2000 members from about 100 countries. IAS holds the ISC every four 
years, aiming to gather together scientists around the world to discuss and share 
the latest research on sedimentology. The ISCs in Fukuoka (2006), Mendoza 
(2010), Geneva (2014) and Quebec (2018) have attracted hundreds of scientists. 
They offered professionals and exhibitors a world-class platform for academic 
exchange, research achievements and products promotion. With a long history of 
hospitality, Chinese Organizing Committee will hold an wonderful sedimentology 
meeting and sincerely invites you to become our partner!

Official Website: www.isc2022.org.cn 

Invitation

If you have any questions, please contact us.

Contacts:Mr.Wu Shuang, Dr.Meng Jun 

Email: cesc.wu@tlan-group.com 
  jmeng@cugb.edu.cn 

Tel. : +86 13880565507 
         +86 18611130184



Booth Standards 
Advanced Online Booth: 100,000 yuan/each

There is an independent introduction web page on the conference’s 
official website. It covers:
●  Company logo     ●  An introduction of the company

●  Contact information of the company ●  Company official website

●  Social media links   ●  Photos of products

●  A promotion video（within 5 mins)

6 free registration slots

1 online booth in Whova 
●  It shows:

•Company logo   •An introduction of the company

•Contact information of the company •Company official website

•Photos of products   •A promotion video (within 5 mins)

●  Interaction with attendees:

•Real-time conversations during and after the conference

•Message board

●  Resource centre

•Uploading handouts to promote

•Connecting external webs or your URL

A Full-page advertisement in the digital conference programme

A 45-minute online workshop which shows the company’s leadership, 
customer case studies, or the latest scientific and technological 
solutions. This workshop will be listed in the conference agenda and 
being held during the conference, so that attendees can get more 
information and answers if there will be inquires. The session will 
be recorded, but the theme must be approved by the Organizing 
Committee.

Regular online booth: 

Company Logo will be shown on the Congress website homepage.

3 free registration slots.

1 online booth in Whova

●  It shows:    

•Company logo   •An introduction of the company

•Contact information of the company •Company official website

•Photos of products   •A promotion video (within 5 mins)

●  Interaction with attendees:

•Real-time conversations during and after the conference

•Message board

●  Resource center

•Uploading handouts to promote

•Connecting external webs or your URL

Displayed in the exhibitor list of the digital conference programme

Organization Price

Commercial 12,000 yuan/each

Educational/Non-Profit 7,000 yuan/each

Campus Connection 6,500 yuan/each

Associated Society 4,500 yuan/each



Other Sponsorship:4,000 yuan/each 

There is an independent introduction web page on the conference’s 
official website. It covers:

●  Company logo    ●  An introduction of the company

●  Contact information of the company ●  Company official website

●  Social media links   ●  Photos of products   
●  A promotion video (within 5 mins)

1 free registration slot
Note: ‘Other Sponsorship’ does not cover any online booth.

第 21 届国际沉积学大会（ISC）将于 2022 年 8 月 22 日 -8 月 26 日在中国

北京举行，受疫情影响，本次大会改为全线上形式举办，中国沉积学界和大会组委会

诚挚邀请您参加《沉积学的新征程：从太平洋到喜马拉雅》。

国际沉积学家协会（IAS）于 1952 年在阿尔及尔正式成立，是拥有来自全球约

100 个国家 2000 名会员的沉积学专业国际学术组织。国际沉积学大会（ISC）由国

际沉积学家协会 （IAS）每四年组织一次，希望聚集来自世界各地的科学家，讨论和

分享沉积学领域的最新研究进展。2006 年在日本福冈，2010 年在阿根廷门多萨，

2014 年在瑞士日内瓦，2018 年在加拿大魁北克国际沉积学大会均吸引了数百名科

学家参会。历届国际沉积学大会为全球范围内的专业科学家以及参展单位提供了一流

的学术交流、科研成果展示、产品品牌推广平台。建立在深厚和悠久的地球科学与文

化传统上，中国组委会将筹备一个空前的沉积学盛会。在此，我们诚挚地邀请您来到

北京成为我们的合作伙伴！

大会官方网站：www.isc2022.org.cn

邀请函

如果您有任何问题，请联系： 

联系人：吴双 孟俊 

邮 箱：cesc.wu@tlan-group.com 

     jmeng@cugb.edu.cn 

电 话：+86 13880565507 

     +86 18611130184



展位标准

高级线上展位：10 万元 / 个

大会官网上提供独立网页介绍

●   公司 LOGO 展示   ●   公司文字描述

●   公司联系方式    ●   公司网站展示

●   社交媒体链接    ●   公司产品图片展示

●   一段公司宣传视频（5 分钟以内）

6 个免费注册名额

Whova 平台 1 个线上展位 

●  信息展示

•公司 LOGO 展示   •公司宣传文字描述

•公司联系方式   •公司网站展示

•公司产品图片展示   •公司宣传视频（5 分钟以内）

●  与参会者互动联系

•在会议期间以及会后使用聊天功能进行实时连接

•留言板功能

●  资源中心

•通过上传文件供参会者下载，分享公司产品

•接到外部网站或您选择的其他 URL

会议手册中封 6- 封 8 展示一个页码的全页广告（电子版）

可举办 45 分钟的网络研讨会，展示公司的思想领导力、客户案例研究或新

技术和科学解决方案。该网络研讨会将列入会议议程，将在大会期间线上召

开，以便参会者提问，并在会议结束后按需观看（选择的主题必须得到组委

会批准）

线上展位：

大会官网上 LOGO 展示

3 个免费注册名额

Whova 平台 1 个线上展位 

●  信息展示

•公司 LOGO 展示   •公司宣传文字描述

•公司联系方式   •公司网站展示

•公司产品图片展示   •公司宣传视频（5 分钟以内）

●  与参会者互动联系

•在会议期间以及会后使用聊天功能进行实时连接

•留言板功能

●  资源中心

•通过上传文件供参会者下载，分享公司产品

•接到外部网站或您选择的其他 URL

会议手册中展商名录展示（电子版）

组织 价格

商业 12000 元 / 个

教育 / 非营利组织 7000 元 / 个

高校 6500 元 / 个

协会 4500 元 / 个



其他赞助：4000 元 / 个

大会官网上提供独立网页介绍

●  公司标志展示   ●  公司文字描述

●  公司联系方式   ●  公司网站展示

●  社交媒体链接   ●  公司产品图片展示

●  一段公司宣传视频 

1 个免费注册名额

注：该赞助不包括在线展位

The Whova online booth demonstration

Whova 平台虚拟展位演示



The Organizing Committee will send an email to all sponsors on 20th June. 

The email will cover a Whova website link to click and fill out information fol-

lowing instructions. 

大会于 6 月 20 日统一给所有展商发送邮件，展商通过点击邮件内附网站链接，进入

whova 虚拟展位后台，根据提示完善相关信息


